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Efter att halva året har gått är det dags att göra en uppföljning av verksamhetsplanen, det
vill säga pricka av de saker som är gjorda och konstatera vad som är kvar att göra. De olika
mästerierna har lämnat in uppföljningar som jag har sammanställt, de som fortfarande inte
finns med i det här dokumentet (just nu) kommer att tas upp under mötet.

Styrelsen

Klart

Ingenting (!)

Under genomförande

• Dialogen med ordföranden för intresseföreningen Infocom sker kontinuerligt.

Kvar att göra

• Enkätundersökning – Sker under hösten

• Utvärdering av nollning – Sker under hösten

• Presentation av styrelsen inför representanter för huset – Ska ske snart, jättesnart.

Industrimästeriet

Då industrimästeriet har imploderat och försvunnit i ett moln av tragik ser det i dagsläget svårt
ut att uppfylla vad verksamhetsplanen säger att mästeriet ska göra.

Det finns dock förhoppningar att andra delar inom sektionen kommer att genomföra utvalda
delar av industrimästeriets åtaganden.

Källarmästeri

Klart

• Belysningen har förbättrats genom flera nya ljusarmaturer.

• Inkoppling till TVn kan ske närsom, när TVn finns.
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Under genomförande

• En linbana för ölservring är under plannering.

• Snickerboa kommer att hållas. De saker som behöver göras finns och kommer in på ’byg-
gare bob’.

Kvar att göra

• För filmvisning i lokalen måste en ny lösning tas fram.

• Att måla om lokalen, finansiering saknas.

• Nya, fräscha soffor, finansiering saknas.

Propagandamästeriet

Klart

Under våren genomfördes flicka på teknis. Allt fungerade bra och deltagarna var nöjda.

Under genomförande

Under året har Drdu getts ut i stort sett varje vecka och information har till viss del funnits
tillgängligt på nätet. Detta fortsätter liksom skrivandet av protokoll.

Kvar att göra

Moderniseringen av WWW-sidorna ligger på is då det inte finns några personer som vill göra
detta. Med hopp om att det finns nya villiga ettor kommer detta arbete snart att påbörjas med
ledning av vår datoransvarige.

Studierådet

Detta dokument innebär en uppföljning av Studierådets verksamhet. Dokumentet framställs i
ljuset av den för rådet gällande verksamhetsplanen och den tillhörande konkretiseringen.

• Studierådet har under året sammanställt det råmaterial som kommit ut ur KA-systemet
och utifrån detta material gett feedback till kursansvariga vid utvärderingsmöten eller
genom att på annat sätt presentera materialet. Studierådet har därmed uppfyllt sina åta-
ganden i detta avseende.

• I verksamhetsplanen står att SRD ska satsa på rekrytering för att få in teknologer från
de nya årskurserna i rådet. Denna rekrytering står nu för dörren och planer för denna
verksamhet har tagits fram under sommarmötet och vid informella diskussioner.
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• Studierådet har i samband med sommarmötet passat på att umgås glatt, grilla och äta
exotiska frukter. Sommarmötet, som kombinerade nytta med nöje, fick en relativt hög
uppslutning. Detta är den personalvårdande aktivitet som utförts under vårterminen och
som enligt verksamhetsplanen skulle genomföras. Verksamhetsplanen föreslår ytterliga-
re en personalvårdande aktivitet under höstterminen.

• SRD har inte lagt ner mycket energi på att anordna diskussionskvällar under våren. Re-
presentanter från rådet har deltagit i en diskussionskväll om CEQ som anordnades av F-
sektionen. Härmed har SRD samverkat med andra studieråd utanför SRX-mötena. SRD
behöver förmodligen satsa hårdare på denna punkt för att ligga i linje med verksamhets-
planen.

• Studierådet har arbetat med utveckling av C-utbildningen via UNDC. Reglerna för bredd
och djup inom InfoCom har utarbetats och kommer att sättas på prov i verkligheten un-
der hösten. (Jag tror att vi gjorde detta under våren men det kan ha varit under hösten).
Utvecklingen av InfoCom kommer även att beröras av det system för operativ utvärde-
ring som utarbetas av UNDC.

• Bevakningen av institutionen för informationsteknologi har varit sparsam. Genom dis-
kussioner med personal på institutionen har det framkommit att kurser planeras att ge
enligt vad som tidigare sagts men att man inte har kunnat bygga upp redundans p.g.a.
bristande resurser. Studierådet vill naturligtvis att studenterna ska känna trygghet när de
väljer kurser på institutionen men har samtidigt små möjligheter att själva påverka detta.
Ska denna punkt fortsätta att drivas gör den mest lämpligen så genom att få UNDC att
göra en uppföljning i frågan. Man kan även tänka sig att avföra punkten från verksam-
hetsplanen.

• När det gäller den rapporterande utvärderingen så har SRD informerat sig genom att ha
deltagit i informationsmöten anordnade av LTHs ledning, SRX och F-sektionen. Det har
funnits utrymme att uttrycka de förväntningar och farhågor vi haft men responsen har
varit mycket tunn från arbetsgruppen som utvecklar enkäten vilket retar både studieråd
och personal på institutionerna. SRD kommer att fortsätta att engagera sig i denna fråga.

• När det gäller operativ utvärdering så har SRD, tillsammans med UNDC, tagit fram ett
dokument som gäller från och med höstterminen. Detta dokument ska dock vidareut-
vecklas under senare möten. Det vidare arbetet med denna punkt handlar lämpligen om
att kontrollera så att institutionerna tar till sig dokumentet och utvecklar en operativ ut-
veckling kring detta som fungerar.

Dag som ovan,

Adrian Ulander
Sektionsordförande
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